
raJ Grååsen Velforening 

PROTOKOLL 

Organ: Grååsen Velforening, Styret 
Tid: Mandag 12. september 2016 kl.19:30-21:50 
Sted: Kolleveien 6 (hos Irene) 
Møtende: Irene Skavås, Bjørg Irene Kongsbak, Åge Vold , Ivar Vågen 
Saker til behandling: 

Nr.6/2016 

Sak nr.1. Protokoll for styremøte nr.5/2016-godkjenning og oppfølging 
Saksopplysninger: a. Protokoll for styremøte nr.5/2016; i realiteten tidligere godkjent, men 
skal undertegnes og gjennomgås som oppfølging. 

Vedtak: Protokollen er i realiteten tidligere godkjent. Den er gjennomgått som oppfølging og 
underskrives. 

Sak nr.2. Referater 
Følgende foreligger: 
a. Grusbanen - SykkelCrossbane - status og fremdrift I nabo etterlyseretter status. 
b. Mail datert 23.4. I 4.9.2016 fra Marit Smerthu om prod. av facebook-side for GVF 
c. Gråkallen Batteri - gjennomførte utbedringer (finansieres via Spydeberg kommune) 
d. Bankonto - status pr. møtedato kr.89.087,08 (inkl. mottatt 76 medlemskontingent 2016). 
e. Sti-gruppa - plan og status - har startet med fremmøte for aktivitet hver torsdag kl.09:00 
f. Miljø-gruppa - plan og status - har hatt befaring på Batteristien + Fri-Batt + Fri-Ut+ 
Aktivitetsområdet m.v. 
g. Støymålinger i Grååsen - status (Mail datert 7. juni 2016 +samtale med SWECO). De har 
statusmøte 12.9.2016 som grunnlag for rapport til SW. GVF må forholde seg til SW videre. 
h. Grååsen Øst - reguleringsplan for eventuell utvidelse av Grååsen boområde / status og 
aktuelle innspill fra Grååsen. Velforening. Området er godkjent for boligformål i gjeldende 
Kommuneplan. Grunneieren v/Bygghuset AS må fremme forslag til reguleringsplan for SK. 
i. Buer-lia - regulert boligformål I justering av plan I status. Forslag fra konsulent høst 2016. 
j. Skog tilhørende tidligere Spydeberg Prestegård - avklar status og fremdrift for evt. hugst. 

Vedtak: Referatene tas til orientering. Pkt. 2 a, b, g, h, i og j følges aktivt opp. 

Sak nr.3. Grååsen Velforening- kommunikasjon/ facebook-side m.v. for beboerne i 
Grååsen boområde 
Saksopplysninger: a. Ønske om forsterket kommunikasjon i Grååsen boområde og med 
lokalsamfunnet ellers - utvikle Fatebook-side (hvem tar utfordringen) I egen e-post-adresse 

Vedtak: 
1. GVF utvikler sin egen fatebook-side med fokus på kommunikasjon primært i Grååsen 
boområde. Den knyttes opp mot både foreningens hjemmeside, og en separate-post
adresse som opprettes for Grååsen Velforening, og som administreres av styreleder. 
2. Styremedlem Åge Vold, i samarbeid med Claes Kolstad anmodes om å utvikle den ønskede 
fatebook-siden, så snart som mulig. 
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Sak nr.4. Grååsen boområde -Aktivitetsområdet ved Gråkollen Batteri/ plan for videre 
utvikling 
Saksopplysninger: a. Ta ut endel grantrær m.fl., b. Velge ut hva vi beskytter og tar vare på, 
både til utvikling av nye "apparater", og hva vi bør gjøre av vedlikehold og utbedringer, c. 
Styreleder presenterte tanker I skisser for nye "apparater" produsert med utganspunkt i 
skogens egne materialer/trær. Det er ønskelig med felling av en del grantrær, særlig i søndre 
del av området for å slippe mer lys inn i Aktivitetsområdet. Flest mulig av nedre del av 
trestammene benyttes "på rot" som basis for 5-7 nye apparater, i hovedsak lokalisert i den 
sentrale delen av det eksisterende Aktivitetsområdet, d. Som grunnlag for beslutning om 
metoder og kostnader knyttet til felling av trær, kvisting og kutting av stammer, foretar 
styreleder en befaring sammen med Petter Anton Unnerud, e. Felt virke kappes og benyttes 
i størst mulig grad som materialer til de nye apparatene, mens resten i størst mulig grad 
kappes som stubber og rajer som kan benyttes i barnas aktivitet og lek. f. Grener av felte 
trær o.a. restmateriell søkes primært "hugget" til flis i spredte hauger som materiale for 
påfyll der skogsgrunnen slites, og for å forebygge mot skade ved bruk av "apparatene". 

Vedtak: 
1. Styret anmoder Miljø-komiteen, i samråd med styreleder og David Sjøen, organiserer og 
ved dugnader gjennomfører de aktuelle tiltakene som er kort beskrevet under 
saksopplysninger. 
2. Aktuelt kostnadsoverslag forelegges styret til bevilgning, evt. også med delvis ekstern 
finansiering gjennom aktuelle ordninger for tilskudd. 

Sak nr.5. Grååsen boområde- plan for aktuelle tiltak ellers 
Saksopplysninger: a. Buerveien/syd - Aktivitetsområde, b. Brattbakken - veilys, c. 
Akebakken - lyspunkt, d. Motivere og støtte lokale tiltak i den enkelte vei og område 

Vedtak: 
1. I området Buerveien/syd etableres våren 2017 et huskestativ (tilbakekjøp fra Halvor 
Hvalshagen) +kombinert bord/benk (undersøker muligheten for 1 fra lekeplass syd i 
Grååsveien, alt. Spydeberg kommune. 
2. I Brattbakken henstilles Spydeberg kommune om å etablere veilys for å sikre gangtrafikk, 
spesielt på vinters tid. 
3. I Aktebakken mellom innerst i Bråtanlia og Kirkestien må det sikres effektivt lys. 
4. Styret stiller seg positiv til å støtte lokale tiltak økonomisk i den enkelte vei og område. 

Sak nr.6. Møte med Spydeberg kommune - forberedelse av aktuelle temaer 
Saksopplysninger: a. Aktuelle møtedatoer: uke 38? (Utkast til teamer/saker fra David og 
Ivar fremlegges i møtet - presenterte-post 8.9.2016 til Spydeberg kommune /Jonatan Haga) 

Vedtak: 
1. Temaene i e-postens pkt. 1-7 tas til orientering som grunnlag for møtet onsdag 21.9.2016 
med representanter for Spydeberg kommune I Enhet Teknikk og Forvaltning . 
2. Under pkt.8 tas opp følgende: 
8.1. Styring av lyset på Ballbingen, slik at kveldsaktivitet er mulig også i den mørke tiden. 
8.2. Årlig aksjon for bekjempelse av "brun-snegler" - aksjon f.o.m. våren 2017. 
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8.3. Hageavfall - etablere fast kommunal ordning på våren, med egne beholdere som 
tømmes ukentlig, som ledd i renovasjonsordningen. 

Sak nr.7. Grååsen-dagen søndag 18. september 2016- innbydelse og program 
Saksopplysninger: a. Innbydelse, b. Kunngjøring, c. Program (Åge orienterer i møtet) 

Vedtak: 
1. Grååsen Velforening v/Åge Vold og styrets øvrige medlemmer og varamedlemmer står for 
gjennomføringen, og knytter til seg nødvendig støtte i nærmiljøet. 
2. Ved åpningen promoteres også Grååsen Velforening og håper mange synes den "gjør en 
viktig forskjell" som motiverer til årlig medlemsskap. Vi har pr. dato 76 registrerte 
medlemmer av ca. 235 boenheter I husstander. 
3. Flygeblad produsert av Åge ble fordelt blant styremedlemmene for snarlig distribusjon i 
alle postkassene i Grååsen boområde. Styret håper at mange som bor både i Grååsen og i 
lokalsamfunnet ellers vil møtes i hyggelige omgivelser til fellesskap, lek og morro på 
"Grååsen-dagen søndag 18. september 2016. 

Sak nr.8. Grååsen og Vollene boområder - Effektiv og sikker kryssing av FV122 / Heliveien -
mandat og oppnevning av felles arbeidsgruppe 
Saksopplysninger: a. Utkast til mandat for felles arbeidsgruppe, jf. vedlegg (drøftes i avtalt 
møte med leder Vollene Vel mandag morgen), b. Muntlig referat fra styreledernes møte 
12.09.2016. 

Vedtak: 
1. Fremlagt utkast til mandat for felles arbeidsgruppe godkjennes som grunnlag for avtale 
mellom Vollene Velforening og Grååsen Ve/forening om effektiv og sikker kryssing av FV122 
I Heliveien og oppnevning av felles arbeidsgruppe. 
2. Vollene Velforening har oppnevnt følgende personer: Siri M. Da hier Hansen, 
Steinhuggerveien 18 I Mobil 402 45 089 og Hedi Hoel Syvertsen, Steinhuggerveien 41 I 
Mobil 995 88 186. 
3. For Grååsen Velforening gis styrets leder og nestleder i fellesskap fullmakt til å oppnevne 
aktuelle personer som på forespørsel har sagt seg villige. Det er ønskelig at det er personer 
som har barn som går på Spydeberg skole, og helst 1kvinne+1 mann. 

Sak nr.9. Eventuelt 
Følgende spørsmål ble tatt opp: 
9.1. Neste styremøte fastsettes slik: Mandag 24. oktober 2016 kl.19:30 hos Ivar Vågen 
9.2. Giro-blankett for årlig medlemskontingent bør for senere også vurderes lagt ut på 
foreningens hjemmeside, slik at den enkelte husstand i Grååsen boområde også selv kan 
skrive den ut. 

ooOoo 
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